

إشعار: إغلاق فرعي بر دبي ودبي مول

نود إبلاغكم بأنه ابتداءً من ١ نوفمبر ٢٠٢٠، سيتوقّف فرعي بر دبي ودبي مول عن تقديم الخدمات المصرفية. نعتذر عن أي إزعاج قد يسببه هذا الأمر.

خدماتك المصرفية. في أي وقت ومن أي مكان

- يمكنك متابعة معاملاتك المصرفية اليومية لدى أي من فروعنا الأخرى أو عبر أي من الوسائل الأخرى التي تناسبك
- فرعنا في مجمع إعمار للأعمال هو خيارك البديل
 - تتوفّر خدماتنا المصرفية عبر الإنترنت على مدار الساعة مثل التحقق من رصيدك، أو مراجعة كشف حسابك، أو تحويل الأموال، أو دفع الفواتير. إضافة إلى إدارة الدفعات الجارية والديون المباشرة
 - بفضل تطبيقنا المصرفي الحاصل على جوائز، يمكنك تحويل الأموال بين حساباتك، وتسديد الدفعات أينما كنت، والتحقّق من رصيدك بكلّ أمان
 - وقرّ لك خدمة التواصل معنا عبر الفيديو أو الرسائل المباشرة عبر موقعنا الإلكتروني للإجابة عن كلّ استفساراتك أينما كنت وفي أي وقت

عند قراءتك لهذا البلاغ، لن يُطلب منك القيام بأي إجراء إذ إنّ معاملاتك المصرفية القائمة معنا لن تتغيّر.

إذا كان لديك أي أسئلة حول مواقع فروعنا، تفضّل بزيارة الموقع www.sc.com/ae.

شكراً على تعاملك مع بنك ستاندرد تشارترد.

نزل تطبيق
SC Mobile اليوم.



Notice: Bur Dubai and Dubai Mall branches are closing

We would like to inform you that effective **1 November 2020**, we will no longer be offering branch banking services at Bur Dubai and Dubai Mall branch. We sincerely apologise for any inconvenience caused.

Bank from anywhere, anytime

You can continue to do your everyday banking at any of our other branches as well as other ways to bank that you may find more convenient

- Your alternative branch will be Emaar Business Park
- Online Banking is available 24 hours a day to check your balance, view statements, transfer money, pay bills and manage your standing orders and direct debits
- With our award-winning mobile banking app, you can transfer money between accounts, make payments on the move, and check balances securely
- Video and Chat Banking services are available through our website to help with your queries anywhere, anytime

Following this communication, no further action is required from you as all your existing banking arrangements with us remain unchanged.

If you have any questions about our branch locations, please visit us online at www.sc.com/ae.

Thank you for banking with Standard Chartered Bank.

 Download the
SC Mobile app today.